
دیدار صمیمی مدیر کل محترم ثبت
اسـناد و املاک اسـتان گیلان بـا
اعضـــا کـــانون ســـردفتران و

دفتریاران استان گیلان 

دیـدار صـمیمی مـدیر کـل محتـرم ثبـت اسـناد و
املاک استان گیلان با اعضا کانون سردفتران و
 دفتریاران استان گیلان

اعضـا کـانون سـردفتران  ودفتریـاران اسـتان
ــن ــت ودو بهم ــوداشت  بیس ــبت نک گیلان بمناس
سالروز پیروزی شکوهمند  انقلاب اسلامی امروز 
دیدار صمیمی  با جناب آقای اسدی مدیر کل
محترم ثبت اسناد واملاک استان گیلان  برگزار
.کردند

در این دیدار که آقای روحی رئیس امور اسناد
و  سـردفتران اسـتان و آقـای نویـدی بـازرس
اداره کل  حضور داشتند ابتدا آقای رضایی
رئیـس هیـات مـدیره کـانون سـردفتران  ودفتـر
یــاران اســتان گیلان ضمــن تــبریک  ۲۲ بهمــن
سـالروز پیـروزی شکوهمنـد انقلاب اسلامـی  از
حمـایت  و پشتیبـانی و تعامـل سازنـده جنـاب
آقـای اسـدی و مجمـوعه اداره کـل ثبـت اسـناد
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واملاک اسـتان گیلان   بـا  کـانون سـردفتران
ودفتریاران استان گیلان  قدر دانی کردند   و
آقایـان جلیلـی و حیـدری و اقـدامی و ربیعـی
نیا  در این دیدار نظرات خود را راجع به
کانون سردفتران و دفتریاران و مشکلات دفاتر
اسناد رسمی استان  بیان کردند و با بیان
اقـدامات صـورت گرفتـه در ایـن مـدت کوتـاه و
وفاق و همدلی که در این دوره در بین اعضا
هیات مدیره کانون ایجاد شده و  اموری که
تاکنون انجام شده و نقشه راه آینده کانون
سردفتران بطور مشروع  نظرات خود را بیان
نمودنـد  و آقـای روحـی رئیـس امـور اسـناد
سردفتران استان نیز دیدگاهها و نحوه تعامل
سازنده با کانون را  از منظر دیگری  بیان
داشتنـد  و آقـای اسـدی مـدیر کـل محتـرم ثبـت
اسناد و املاک استان  نیز با سعه صدر تمام
مطالب حاضرین را  به دقت گوش دادند و سپس 
مطالب بسیار ارزنده ای جهت پیشرفت هر چه
بیشتـر کـانون  و اسـتفاده هـر چـه بهتـر  از
نیروهـای فعـال و جـوان بـرای سـرعت بخشـی و
رسـیدن بـه اهـداف اینـده کـانون بیـان کردنـد
ایشان همچنین خواستار  نشست های کاری بیشتر
جهت پیشرفت امور دفاتر  بین کانون سردفتران
و دفتـر یـاران اسـتان بـا اداره کـل و رئیـس
امـور اسـناد و سـردفتران شدنـد و بطـور کلـی
نتـایج اینگـونه نشسـت هـا را بسـیار مفیـد



. ارزیابی کردند و خواستار تداوم آن شدند


